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Voorlopige agenda van de
commissie Werk en Inkomen van 15 juni 2011

Hierbij wordt u uitgenodigd voor de openbare vergadering van de commissie Werk en
Inkomen

Datum: woensdag 15 juni 2011
Aanvang: 16:30 tot 19.00 uur
Locatie: Nieuwe raadzaal
Voorzitter: H.J.M. Akkermans
Griffier: J. Dekker (050) 367 76 89

A. Algemeen deel

A1. Opening en mededelingen

A2. Vaststelling agenda

A3. Lange-termijnagenda en lijst moties en toezeggingen

A4. Conformstukken

a. Bankreglement Groningse Kredietbank gr11.2617039
(raadsvoorstel 13 mei 2011)
Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken
Bankreglement 1999).gr11.2617039pdf (pdf)

A5. Rondvraag

B. Inhoudelijk deel

B1. Nota ’Terugblik op de invoering van de WIJ’
(collegebrief 29 april 2011, op verzoek van de PvdA en SP)
Collegebrief - Nota: Terugblik op de invoering van de WIJ gr11.2599363 (pdf)

B2. Evenementenprogramma Binnenstad Groningen 2011-2012
(collegebrief 10 maart 2011, op verzoek van de SP)
Collegebrief - Evenementenprogramma binnenstad 2011-2012.gr11.2556134 (pdf)
Bijlage - Evenementenprogramma binnenstad 2011-2012 (W&I-15-06) (pdf)
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C. Huishoudelijk deel

C1. Ingekomen stukken en stukken ter kennisname
11-06-15-W&I-Lijst ingekomen stukken (pdf)

C2. Vaststelling verslag 18 mei 2011
(idem vaststelling gewijzigd verslag d.d. 13 april 2011)
W&I-verslag 13 april (pdf)
W&I-verslag 18 mei (pdf)

Bij commissievergaderingen kunt u gebruik maken van het spreekrecht bij de in-
houdelijke agendapunten (inclusief de conformstukken onder A) en de rondvraag.
U krijgt dan drie minuten de gelegenheid de commissieleden te vertellen hoe u over
een onderwerp denkt. Voor aanmelding en informatie kunt u terecht bij de commis-
siegriffier. De agenda’s zijn onder voorbehoud. De definitieve agenda’s worden in
de vergadering vastgesteld.



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

3



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

4



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

5



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

6



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

7



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

8



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

9



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

10



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

11



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

12



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

13



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

14



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

15



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

16



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

17



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

18



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

19



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

20



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

21



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

22



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

23



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

24



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

25



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

26



 

Raadsvoorstel - Bankreglement 2011 (Intrekken Bankreglement . . .

27



 

Collegebrief - Nota: Terugblik op de invoering van de WIJ gr11.2599363

28



 

Collegebrief - Nota: Terugblik op de invoering van de WIJ gr11.2599363

29



 

Collegebrief - Nota: Terugblik op de invoering van de WIJ gr11.2599363

30



 

Collegebrief - Nota: Terugblik op de invoering van de WIJ gr11.2599363

31



 

Collegebrief - Nota: Terugblik op de invoering van de WIJ gr11.2599363

32



 

Collegebrief - Nota: Terugblik op de invoering van de WIJ gr11.2599363

33



 

Collegebrief - Nota: Terugblik op de invoering van de WIJ gr11.2599363

34



 

Collegebrief - Nota: Terugblik op de invoering van de WIJ gr11.2599363

35



 

Collegebrief - Nota: Terugblik op de invoering van de WIJ gr11.2599363

36



 

Collegebrief - Evenementenprogramma binnenstad 2011-2012.gr11.2556134

37



 

Collegebrief - Evenementenprogramma binnenstad 2011-2012.gr11.2556134

38



 

Bijlage - Evenementenprogramma binnenstad 2011-2012 (W&I-15-06)

39
 

Evenementenprogramma 
Binnenstad Groningen 
2011-2012 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Marketing Groningen 

Februari 2011 



 

Bijlage - Evenementenprogramma binnenstad 2011-2012 (W&I-15-06)

40

                            

  

2 

 

 

 

Inhoud 

 

 

1. Aanleiding en doel ............................................................................................................................................ 3 

2. Uitgangspunten evenementenprogramma ...................................................................................................... 4 

Doelgroepen ..................................................................................................................................................... 4 

Strategie ........................................................................................................................................................... 4 

Beoordelingscriteria ......................................................................................................................................... 5 

3. Voorgestelde programmering 2011-2012 ........................................................................................................ 6 

4. Begroting evenementenprogramma .............................................................................................................. 11 

5. Organisatie ...................................................................................................................................................... 13 

6. Communicatie ................................................................................................................................................. 14 

BIJLAGE I: Timing evenementen ........................................................................................................................... 15 

 



 

Bijlage - Evenementenprogramma binnenstad 2011-2012 (W&I-15-06)

41

                            

  

3 

 

1. Aanleiding en doel 

 

Eén van de ambities van het Collegeprogramma 2010-2014 is een aantrekkelijke binnenstad, ook gedurende 

de op handen zijnde bouwprojecten zoals de bouw van het Groninger Forum en nieuwbouw Oostzijde Grote 

Markt, aanleg regiotram, herinrichting Diepenring, oplevering Damsterdiep en de ontwikkeling van het 

Ebbingekwartier 

 

Eén van de instrumenten om deze ambitie te kunnen realiseren is een evenementenprogramma. Doel van dit 

programma het versterken van het imago van een bruisende binnenstad, het stimuleren van 

bezoekersstromen en de daarbij behorende omzet bij ondernemers en het positief belichten van de 

bouwprojecten. 

 

Daartoe heeft Marketing Groningen de opdracht gekregen een evenementenprogramma voor de binnenstad te 

ontwikkelen voor de periode 2011-2014. Het besluit daartoe is vastgelegd in de volgende nota’s waarover de 

gemeenteraad positief heeft besloten: 

 Evenementennota Binnenstad (24 maart 2009) 

 Afwegingskader Topevenementen Binnenstad (9 december 2009) 

 Beantwoording ‘Motie Bruisende Binnenstad’ (21 oktober 2010 en 19 januari 2011) 

 

Het kader voor het evenementenplan heeft Marketing Groningen geschetst in het document ‘Evenementenplan 

Binnenstad 2011-2014’, welke tegelijkertijd met de ‘Motie Bruisende Binnenstad’ is vastgesteld door de 

gemeenteraad. In dit plan heeft Marketing Groningen uitgangspunten, beoordelingscriteria, organisatieopzet 

en benodigde middelen geformuleerd en een aantal mogelijke programma onderdelen geschetst. Vervolgens 

heeft het College de volgende bedragen beschikbaar gesteld: 

 Programmering 2011: € 340.000 

 Programmering 2012: € 300.000 

 Organisatiekosten 2011 t/m 2013: €150.000 

 

Het onderhavige evenementenprogramma is een verdere concretisering van de programma onderdelen voor 

2011 en 2012 en de daarbij behorende allocatie van de beschikbaar gestelde middelen voor programmering. 

De programma onderdelen voor 2013-2014 worden ontwikkeld in de volgende budgetperiode.  
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2. Uitgangspunten evenementenprogramma  

 

Bij de keuze voor de geselecteerde programma onderdelen heeft Marketing Groningen de volgende 

uitgangpunten gehanteerd1:  

Doelgroepen  

De programmering richt zich op de volgende doelgroepen:  

1. Bewoners: binnenstad, buiten diepenring 

2. Bezoekers regio Noord Nederland: provincie Groningen en omliggende regio’s Drenthe en 

Friesland 

3. Bezoekers rest van Nederland: focus op de doelgroep ‘Geïnteresseerd Nederland’ 

4. Internationale bezoekers: focus op Noord-Duitsland 

Om het programma voor deze doelgroepen aantrekkelijk te maken, bestaat het programma uit zowel 

laagdrempelige als high-brow elementen.  

Strategie 

Groningen kent reeds een aantal evenementen die een bijdrage kunnen leveren aan de aantrekkelijkheid van 

de binnenstad. De huidige evenementenkalender kent echter een aantal lacunes, zowel in tijd (de periodes 

maart-juni en oktober-december) als in bediening van de geselecteerde doelgroepen. Om evenwicht in het 

evenementenaanbod te creëren, zal Marketing Groningen in opdracht van de gemeente gaan sturen op de 

programmering. Daarbij stelt Marketing Groningen de programmering samen langs de volgende strategische 

lijnen: 

1. Een gastvrijheidsprogramma met (fysieke) oplossingen om de binnenstad toegankelijk en gastvrij te 

houden. 

2. Het stimuleren van structurele nieuwe evenementen. Belangrijkste doel: het opvullen van de lacunes 

in tijd in de evenementenkalender. 

3. Het stimuleren van eenmalige nieuwe evenementen binnen geselecteerde thema’s. Belangrijkste 

doel: het versterken van de positionering van Groningen middels  thema’s die belangrijk zijn voor het 

imago van Groningen (bijvoorbeeld ‘Hoofdstad van de Smaak’ of de bouwactiviteiten).  

4. Het uitbreiden van reeds bestaande evenementen. Belangrijkste doel: bestaande succesvolle 

evenementen breder toegankelijk te maken voor de geselecteerde doelgroepen. 

5. Het stimuleren van goede ideeën van derden middels een subsidiebudget 

 

Marketing Groningen werkt daarbij zoveel mogelijk samen met lokale partijen, zoals culturele instellingen, 

ondernemers en bewoners.  

 

                                                      
1  De genoemde uitgangspunten zijn een samenvatting van de belangrijkste uitgangspunten uit het document ‘Evenementenplan 

Binnenstad Groningen 2011-2014’ van Marketing Groningen  
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Beoordelingscriteria 

Programma onderdelen worden getoetst aan de hand van het in tabel 1 gepresenteerde beoordelingskader. 

Dit beoordelingskader is o.a. gebaseerd op de gekozen positionering uit het ‘Evenementenplan Binnenstad 

2011-2014’. 

 

Tabel 1:  

Beoordelingskader voor financiering evenementen uit evenementenbudget binnenstad 2011-2014 

 

 

  BEOORDELINGSKADER EVENEMENTEN BINNENSTAD 

    Oordeel 

1.  Imago effecten   

1.1 Bijdrage aan positionering van Groningen 1 - 2 - 3 - 4 - 5 

1.2 Aanvulling op huidige aanbod 1 - 2 - 3 - 4 - 5 

1.3 Aansluiting bij geselecteerde domeinen 1 - 2 - 3 - 4 - 5 

1.4 Origineel (vorm, inhoud) 1 - 2 - 3 - 4 - 5 

1.5 Marketing richting relevante doelgroepen 1 - 2 - 3 - 4 - 5 

2.  Economische impact   

2.1 Bijdrage aan vergroting binnenstadsbezoek 1 - 2 - 3 - 4 - 5 

2.2 Media aandacht (regionaal, nationaal, internationaal) 1 - 2 - 3 - 4 - 5 

3. Randvoorwaarden*   

3.1 In de binnenstad van Groningen Ja/nee 

3.2 Maximaal 25% van de totale begroting Ja/nee 

3.3 Samenwerking met andere partijen Ja/nee 

3.4 Bijdrage aan betere spreiding in tijd Ja/nee 

3.5 Past in omgeving binnenstad Ja/nee 

      
* Het evenement moet in ieder geval aan randvoorwaarde 3.1. voldoen. Daarnaast moet het evenement 

aan minimaal twee van de resterende vier voorwaarden voldoen 

 

 

De criteria kennen een wegingskader, welke is op te vragen bij Marketing Groningen. 

Feesten in Balans II 

De evenementenprogrammering zal worden ontwikkeld binnen de gestelde kaders van het vastgestelde 

nieuwe vergunningenbeleid ‘Feesten in Balans II’.  
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3. Voorgestelde programmering 2011-2012 

Marketing Groningen stelt de volgende programmering voor (zie tabel 2) langs de gekozen 

strategische lijnen:  

1. Een gastvrijheidsprogramma met (fysieke) oplossingen om de binnenstad toegankelijk en 

gastvrij te houden. 

2. Het stimuleren van structurele nieuwe evenementen. Belangrijkste doel: het opvullen van de 

lacunes in tijd in de evenementenkalender. 

3. Het stimuleren van eenmalige nieuwe evenementen binnen geselecteerde thema’s. 

Belangrijkste doel: het versterken van de positionering van Groningen middels  thema’s die 

belangrijk zijn voor het imago van Groningen (bijvoorbeeld ‘Hoofdstad van de Smaak’ of de 

bouwactiviteiten).  

4. Het uitbreiden van reeds bestaande evenementen. Belangrijkste doel: bestaande succesvolle 

evenementen breder toegankelijk te maken voor de geselecteerde doelgroepen. 

5. Het mede mogelijk maken van (eenmalige) goede ideeën van derden middels een  

subsidiebudget  

 

De structurele nieuwe evenementen vinden bij voorkeur in de zomer- en wintermaanden plaats. In de 

evenementenprogrammering wordt daarom subsidiebudget gereserveerd voor een structureel zomer 

– en winterprogramma, waarvoor potentiële partijen voorstellen kunnen indienen om voor subsidie in 

aanmerking te komen. Deze voorstellen moeten worden ingediend vóór een vaste datum. Voor de 

winterprogrammering wordt een jaarlijkse deadline van 1 augustus gesteld, voor de 

zomerprogrammering zal 1 januari de deadline zijn.  

 

Tabel 2:  

Voorgestelde evenementenprogrammering 2011-2012 

(voor de timing van deze evenementen, zie Bijlage I) 

 

ONDERDEEL OMSCHRIJVING MOGELIJKE PARTIJEN 

1.1 Gastvrijheidsprogramma 

VIP-behandeling 

bezoekers 

 

 

 O.a. stadsgarderobe, 

schoenenpoetsservice, 

parkeerservice, loyaliteitsspel, city 

stewards 

 Ook speciaal ‘Willkommen 

programma’ voor de (Noord) 

Duitse bezoeker 

 GCC/Ondernemers 

 Spelontwikkelaar 

Augmented Reality 

 

 

 

 ‘Layer’ applicatie voor  mobiele 

telefoon 

 Toevoegen van virtuele beelden 

aan het echte beeld dat de 

bezoeker op dat moment ziet.  

 Hoe zien locaties er in de toekomst 

 Groninger Forum 

 Geo informatie 

 ROEZ 
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uit, maar ook: hoe zag het hier in 

1801  uit? 

Koopnacht Zomer & 

Winter 

 Speciale koopnachten waarin 

winkels de gehele nacht geopend 

zijn 

 Groninger City Club 

 

Wensmuur 

 

 

 

 Centrale plek nabij bouwlocatie 

waar mensen hun wensen  kwijt 

kunnen  

 In postbus of via camera 

 Op de bouwschuttingen  

 Uitzendingen via Man-bijt-hond-

achtig concept op RTV Noord 

 RTV Noord 

 Projectontwikkelaar 

 

1.2 Nieuwe evenementen structureel 

Zomerprogrammering  Stimuleren van 

evenementenprogrammering in de 

zomermaanden middels 

opstartsubsidie 

 Diverse partijen 

Winterprogrammering  Sfeervol familie evenement in de 

decembermaand 

 Integratie van bestaande 

winterevenementen aangevuld met 

nieuwe elementen als een 

kwalitatieve ijsbaan, kerstmarkt, 

kinderactiviteiten, ijsshows, etc.  

 Bestaande 

winterevenementen 

 Markt 

 Nieuwe partijen 

De Nacht van Kunst & 

Wetenschap 

 Gratis festival wat Kunst & 

Wetenschap op verrassende wijze 

samenbrengt 

 Akkoord van Groningen 

 Groninger Museum 

Braderie van Groningen  Grootse braderie met diverse 

activiteiten door de hele 

binnenstad, ook aanhaken op 

thema Hoofdstad van de Smaak 

 Groninger City Club 

 Ondernemers 

Openlucht Filmfestival  Avond / Nacht met culturele 

filmprogrammering  

 Laagdrempelige programmering,  

 Gratis toegang  

 Eventueel combinatie met 

Koopnacht  

 VERA Zienema  

 Groninger Forum 

 

Gesammtkunstwerk 

Noorderlijke 

gezelschappen 

 Coproductie van de Noordelijke 

culturele gezelschappen 

 Multidisciplinaire voorstelling: 

dans, muziek en toneel 

 Mogelijkheden voor optreden 

locatie binnenstad worden 

onderzocht evenals koppeling aan 

 Noord Nederlands Toneel 

 Noord Nederlandse Dans 

 Noord Nederlands Orkest 
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de N8 van de Kunst en Wetenschap  

 

Urban Arts programma  Activiteiten gericht op jongeren 

 Top muziek concert en/of 

dansvoorstelling  

 Route langs bouwlocaties waar 

performances gegeven worden in 

urban arts disciplines (muziek, 

sport, dans) 

 Wedstrijden/demo’s BMX, 

breakdance, skateboarden, etc. 

 

 Stichting Urban House 

Groningen/New Attraction 

 Dansscholen 

 Oosterpoort 

 Simplon 

 Noorderzon 

 

1.3 Nieuwe evenementen thematisch 

2011: Hoofdstad van de Smaak. Divers programma, o.a.: 

Whiskyfestival 

Smaakdiner 

 Smaakdiner door 

Noorderpoortcollega o.l.v. Dick 

Soek en whiskygoeroe 

 Noorderpoortcollege 

 Dick Soek 

 Whiskyfestival 

Smaak Oogstfeesten  Oogstfeesten op de Vismark in het 

kader van Hoofdstad van de Smaak 

 Op diverse oogstmomenten in het 

jaar 

 Asperges 

 Aardbeien  

 Mosterdzaad etc. 

 Hoofdstad van de Smaak 

 Markt 

 Ondernemers uit stad en 

Provincie  

 

Culinaire guerilla 

gardening 

 Tuinieren in de openbare ruimte 

 Speciaal aangewezen plekken, ook 

speciale moestuintjes 

 Sympathiek en verhoogt 

leefbaarheid voor omwonenden 

 Productbeplanting ihkv Smaakstad 

 Projectontwikkelaars 

 Tuincentra  

 Hoofdstad van de Smaak 

Week van de Smaak  Groningen is  Hoofdstad van de 

Smaak 2011 

 1 tm 9 oktober Week van de Smaak  

 Verbinden aan 

binnenstadsprogramma 

 Thema: streekproducten, eerlijk 

voedsel, relatie stad & ommeland 

 Diverse culinaire activiteiten, o.a. 

op de Vismarkt, Grote Markt etc.  

 Gemeente Groningen 

 Provincie Groningen 

 GCC  

 Regio Groningen-Assen 

 

2012: Bouw 

Requiem Grote Markt  Vieren van mijlpalen in de bouw 

 Afscheid (requiem) bij sloop 

gebouw.  Geschiedenis daarvan 

wordt gevierd door bijvoorbeeld 

 Groninger Forum 

 Stichting creatieve stad 

Groningen 

 FabLab  
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multimedia producties 

 Welkom: onthulling/uitpakken, 

bijvoorbeeld via Christo-achtig 

concept  (Reichstag Berlijn)  

 Creatieve sector 

 Platform GRAS  

Open Hart kunstroutes  Kunstmanifestatie Groningen met 

als doel infrastructurele ingrepen 

in binnenstad op bijzondere wijze 

onder aandacht te brengen 

 Kunstenaars kijken vooruit en 

nemen de bezoeker mee in hun 

verbeelding van oud en nieuw 

Groningen  

 CBK 

 Uit eigen budget  

 

Archeologie 2.0  Proces én resultaten van de 

archeologische opgravingen 

zichtbaar maken voor het grotere 

publiek, o.a. in Informatiecentrum 

 Inzet multimedia 

 Informatiecentrum Grote 

Markt 

 Monumenten & 

Archeologie 

 Historische experts 

 Ziggo  

Collectief graven  Iedereen (van jong tot oud) wordt 

uitgenodigd om één dag mee te 

graven in de bouwput 

 Speurtocht langs bouwlocaties en 

plekken waar je anders nooit kunt 

komen 

 Educatie over geschiedenis, 

architectuur, etc.  

 Projectontwikkelaar 

 Onderwijsinstellingen  

 

Hard hat tours  Speciale rondleiding langs bouw 

ontwikkelingen, aandacht voor 

architectuur, geschiedenis en 

toekomst  

 Projectontwikkelaar 

 

1.4 Uitbreiding bestaande evenementen 

Eurosonic Air  Gratis driedaags festival op de Grote 

Markt  

 Eurosonic Noorderslag 

Noorderlicht Outdoor  Tentoonstelling van fotobanieren 

opgehangen in de stad 

 Thema: ‘Nieuwe Stad’. Knipoog naar 

architectuur ontwikkelingen  

 Noorderlicht 

Koninginnedag  Kwaliteitsimpuls 

Koninginnedagprogrammering 

 Oranjevereniging 

 Diverse partijen 

Monumentendag  In het kader van Open Monumentendag 

en thema herbestemming, activiteiten, 

tours langs herbestemmingslocaties 

 Open Monumentendag 

 Platform GRAS  

 

1.5 Subsidiebudget 

Swingin’ Groningen  Hertart muziek-jazz-soulfestival op  Swingin’ Groningen 
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diverse podia en locaties 

NK Knikkeren  Kinderevenementen op de Grote Markt  Topsport Group 

NNT Voorstelling 

Teirisias 

 Buitenprogramma Noord Nederlands 

Toneel 

 NNT 

Warchild actie Radio 538  Inzamelingsactie voor het goede doel 

 Groot mediabereik via goed beluisterde 

radiozender 

 Warchild 

 Radio 538 
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4. Begroting evenementenprogramma 

 

Het College heeft besloten respectievelijk € 340.000 en € 300.000 beschikbaar te stellen voor de 

evenementenprogrammering in 2011 en 2012. Daarnaast stelt het College € 150.000 beschikbaar voor de 

organisatiekosten in 2011 t/m 2013. Het bedrag voor de programmering moet nog worden aangevuld met 

cofinanciering en sponsoring. Marketing Groningen stelt cofinanciering als voorwaarde bij het toekennen van 

subsidies. Daartoe mag een bijdrage uit het evenementenbudget binnenstad maximaal 25% bedragen van de 

totale begroting (zie ook Randvoorwaarde 3.2 in Tabel 1: Beoordelingskader).  

 

Het evenementenbudget wordt als volgt gealloceerd: 

 70% voor proactieve sturing in de vorm van opdrachten richting derden 

 30% subsidie voor goede ideeën van derden (‘subsidiebudget’).  

 

Marketing Groningen stelt de volgende begroting voor de evenementenprogrammering van 2011 en 2012 voor, 

zie Tabel 3. Opmerkingen bij deze begroting: 

 Het programma is dynamisch. Allocatie van middelen kan door de actualiteit verschillen van de hier 

gepresenteerde verdeling.  

 Voor nieuwe programma onderdelen is (beperkt) communicatiebudget gealloceerd om deze in de 

markt te kunnen zetten. 
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Tabel 3:  

Voorgestelde begroting evenementenprogramma 2011-2012 

 

Nr. Post Bijdrage 2011 Bijdrage 2012 Bijdrage 2013 Opmerking

1 PROGRAMMERING

1.1 Gastv rijheidsprogramma

Gastvrijheidsprogramma € 30.000 Start bij bouw in 2012

Communicatie € 10.000

1.2 Nieuwe ev enementen structureel

Nacht van de Kunst & Wetenschap € 25.000 € 12.500

Braderie van Groningen € 10.000 € 5.000

Openlucht Filmfestival € 10.000 € 5.000

Winterprogrammering € 90.000 € 50.000 In 2011 opstartkosten

Zomerprogrammering € 40.000 Stimuleren via subsidiebudget (nr 1.5)

Gesammtkunstwerk Noorderlijke gezelschappen € 10.000 € 10.000

Urban Arts programma € 9.000 € 5.000

Communicatie € 15.000 € 20.000

1.3 Nieuwe ev enementen thematisch

2011: Hoofdstad van de Smaak € 35.000

Divers programma o.a. Oogstfeest,

Week van de Smaak, Culinaire guerilla gardening

2012: Bouw

Requiem Grote Markt p.m

Open Hart kunstroutes Uit budget CBK

Archeologie 2.0 p.m

Collectief graven p.m

Hard Hat Tours p.m

Communicatie € 15.000 p.m

1.4 Uitbreiden bestaande ev enementen

Eurosonic Air € 12.500 € 12.500

Noorderlicht outdoor € 10.000

Koninginnedag € 3.500

Herbestemming Monumentendag € 5.000

1.5 Subsidiebudget

Swingin' Groningen 2.0 € 35.000 Invulling zomerprogrammering 2011

NK Knikkeren € 5.000

NNT voorstelling Teiresias € 20.000

Warchild actie Radio 538 € 3.000

Nog te verdelen € 27.000 € 90.000

1.5 Onv oorzien € 10.000 € 0

€ 340.000 € 300.000

ORGANISATIEKOSTEN

2.1 Projectleiding

Projectleider Marketing Groningen € 30.000 € 60.000 € 60.000

€ 30.000 € 60.000 € 60.000

€ 370.000 € 360.000 € 60.000

*Aan dit overzicht kunnen geen rechten ontleend worden door derden

SUBTOTAAL PROGRAMMERING

BEG RO TING  EVENEMENTENPLAN BINNENSTAD G RO NING EN*
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5. Organisatie 

Gekozen is voor de volgende organisatiestructuur: 

 Stuurgroep bestaande uit directeuren van gemeentelijke diensten en Marketing Groningen. Rol 

van de stuurgroep is bewaking strategie en borging binnen de gemeente. 

 Werkgroep bestaande uit binnenstadscoördinator (voorzitter), evenementencoördinator Marketing 

Groningen (projectleider), ROEZ communicatie, OCSW, GCC, Horeca, het Centraal Meldpunt 

Evenementen en de Provincie. Rol van de werkgroep is ontwikkeling en (aansturing van de) 

realisering van het evenementenprogramma.  

 Expertgroepen bestaande uit de culturele partijen, ondernemers, relevante beleidsmakers en 

(afvaardiging van) bewoners. Rol van de expertgroep is het genereren en toetsen van ideeën en 

creëren draagvlak bij de achterban.  

 

Besloten is de volgende sturingsmechanismen te hanteren:  

1. Marketing Groningen stelt samen met de werkgroep het evenementenprogramma voor 2011-2012 op. 

Input hiervoor komt vanuit de expertgroepen.  

2. De stuurgroep keurt dit programma goed, waarna College B&W en gemeenteraad het vaststellen 

3. Marketing Groningen maakt vervolgens per jaar een uitvoeringsplan en stuurt de uitvoering daarvan 

aan. 

4. Marketing Groningen bespreekt elk kwartaal de voortgang in de stuurgroep. College B&W  en de 

gemeenteraad ontvangen jaarlijks een voortgangsrapportage en een eindrapportage  aan het einde 

van de budgetperiode. 
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6. Communicatie 

 

Dé kritische succesfactor voor de evenementenprogrammering is dat deze zichtbaar is in landelijke, regionale 

en lokale communicatiemiddelen en media. Marketing Groningen zal aan de ene kant aansluiting zoeken bij 

bestaande campagnes en middelen voor het verkrijgen van synergie effecten. Aan de andere kant beoogt 

Marketing Groningen nieuwe middelen en media inzetten om de nieuwe evenementen krachtig in de markt te 

zetten2. Te denken valt aan:  

 

 Evenementenkalender in glossies of kwaliteitskranten 

 Insert in glossies of kwaliteitskranten 

 Buitenreclame 

 ‘Virale’ campagne op internet 

 Tag on TV commercial 

 Facebook & Twitter 

 Banieren en spandoeken in de binnenstad 

 Mediapartnerships met Dagblad van het Noorden en RTV Noord 

 Flyers in horeca, winkels en culturele instellingen 

 etc 

 

                                                      
2 Om de (nieuwe) evenementen goed in de markt te kunnen zetten, is specifiek budget voor evenementencommunicatie nodig. Momenteel 

heeft Marketing Groningen geen budget voor specifieke evenementencommunicatie. 
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BIJLAGE I: Timing evenementenprogramma 

Marketing Groningen onderscheidt de volgende evenemententypes:  

1. Gastvrijheidsprogramma met (fysieke) oplossingen om de binnenstad toegankelijk en gastvrij te 

houden. 

2. Structurele nieuwe evenementen om  de lacunes in tijd in de evenementenkalender op te vullen 

3. Eenmalige thematische evenementen om de positionering van Groningen te versterken middels  

relevante thema’s  

4. Uitbreiding reeds bestaand evenement om deze breder toegankelijk te maken voor de 

geselecteerde doelgroepen. 

5. Evenementen gefinancierd vanuit het subsidiebudget om goede ideeën van derden mede mogelijk 

te maken 

 

De genoemde evenementenprogrammering uit hoofdstuk 3, ziet er als volgt uit in tijd, zie de volgende pagina.   



 

11-06-15-W&I-Lijst ingekomen stukken

54

11-06-15-W&I-tkn 15 juni.doc 

Lijst ingekomen stukken 
Raadscommissie Werk en Inkomen 15 juni 2011 

 

 

Collegebrieven 

 
1.  12 mei 2011 Informatie over de Stichting WeerWerk i.r.t. de dienst 

SOZAWE 
N.B.:  

vv-vz vKeulen wees op het bestaan van ook deze brief bij de 

behandeling van ag-pt B1 op 18/5, het functioneren v/d Stich-

ting WeerWerk (op verzoek van de OR) 

(dagmail 12/5) 

2.  26 mei 2011 Participatie juridische procedure Wsw 2011 (dagmail 26/5) 
 

 

Voorstel: voor kennisgeving aannemen 

 

 

 

Overige stukken 

 
1.  28 april 2011 Brief Mamamini betr. afbouw gesubsidieerde banen + 

jaarverslag 2010 
(brf zat in al in visietrommel cie18/5 maar stond nog niet op de lijst) 

 

2.  30 april 2011 Schr. reactie VIC-bestuur op cpt-kadernota Participatie-

budget (VIC = Vredesinformatiecentrum) 
(brf zat in al in visietrommel cie18/5 maar stond nog niet op de lijst) 

Griffiemail 10/5 

3.  12 mei 2011 Van Gesubsidieerde naar Duurzame Werkgelegenheid 
(brf zat in al in visietrommel cie18/5 maar stond nog niet op de lijst) 

Griffiemail 12/5 

4.  13 mei 2011 Brief BWSW d.d. 11-05-2011, Belangenvereniging 

Werknemers Sociale Werkvoorziening  

 

5.  19 mei 2011 Mail dhr Heslinga d.d. 19-05-2011   

6.  20 mei 2011 Mail FNV Lokaal d.d. 20-05-2011   

7.  26 mei 2011 Jaarverslag 2010 Cliëntenraad SOZAWE GRONINGEN  

 

 

Voorstel: voor kennisgeving aannemen 
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VERSLAG VERGADERING RAADSCOMMISSIE WERK EN INKOMEN 

 

Dit is een gewijzigd verslag van de vergadering van 13 april 2011. De wijzigingen zijn opgenomen 

naar aanleiding van opmerkingen van mw. Riemersma (Stadspartij) en mw. Van Gijlswijk (SP) tijdens 

de vergadering van 18 mei 2011. Het betreft nagekomen bijdragen inzake agendapunt B2 Actief in 

goede banen. 

 

WI: 

Datum: 13 april 2011 

Plaats Nieuwe raadzaal 

Tijd: 16.30 – 19.15 uur 

 
Aanwezig: dhr. H.J.M. Akkermans (voorzitter), mw. C.E. Bloemhoff (PvdA), mw. M. Dekker 

(PvdA), dhr. J.P. Loopstra (PvdA), dhr. A. Rutte (VVD), dhr. M. Blom (VVD), mw. A. Postma 

(GroenLinks), mw. L.I. van der Vegt (GroenLinks), mw. A.M.J. Riemersma (Stadspartij), dhr. J.P. 

Dijk (SP), mw. L.R. van Gijlswijk (SP), dhr. J.H. Luhoff (D66), dhr. B. Benjamins (D66), mw. A. 

Kuik (CDA), dhr. M. Verhoef (ChristenUnie), dhr. J.P.A. van Rooij (Student & Stad), mw. R.M. 

Grijpstra (PvdD), dhr. A.J. Bolhuis (Stadspartij) 

Namens de griffie: de heer J. Dekker (commissiegriffier) 

Wethouders: dhr. T. Schroor, mw. E. Pastoor, mw. J. Visscher 

Afwezig m.k.: dhr. J.M. van Keulen 

Verslag: mw. N. Bottenbley (Notuleerservice Nederland) 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Algemeen deel 

 

A.1. Opening en mededelingen 

De voorzitter: 

• Heet iedereen welkom, ook de nieuwe commissiegriffier de heer Dekker. 

• Deelt mee dat de heer Van Keulen verhinderd is. 

• De heer Bolhuis zal de raadzaal verlaten bij punt B2 vanwege inhoudelijke betrokkenheid bij 

dit punt. Wethouder Schroor zal de vergadering na de rondvraag verlaten. 

• Er is een werkbezoek gepland aan vliegveld Eelde op vrijdag 22 april van 15.00 – 16.30 uur 

• Er is een werkbezoek gepland aan de Groningse kredietbank op vrijdag 27 mei. 

Wethouder Schroor 

• Doet mededeling van een aanvankelijk vertrouwelijk dossier over kabels en leidingen 

Westpoort. Het college gaat onder voorwaarden akkoord met het gedeeltelijk verleggen van 

gas- en waterleidingen. 

• De werkzaamheden zijn voor risico van de netwerkbeheerders en nutsbedrijven. 

 

A.2. Vaststelling agenda 

De voorzitter 

• Heeft contact gehad met de Stadspartij over agendapunt B1. Dit punt was al een keer 

doorgeschoven en omdat er voor B2 zo veel insprekers zijn, is het voorstel om het agendapunt 

nog één keer op te schuiven met instemming van de Stadspartij. Is akkoord. 

• Er had zich een inspreker gemeld bij punt B1 en die staat erop vanavond de commissie toe te 

spreken. 

Mw. Riemersma (Stadspartij) 

• Wil dat de brief van Weerwerk in mei op de agenda komt . Is akkoord. 

Mw. Van Gijlswijk (SP) 

• Wil dat de vraag van de SP over Weerwerk de komende maand nog beantwoord wordt zodat 

die bij de discussie kan worden betrokken. Dit wordt toegezegd. 

 

A.3. Langetermijnagenda en lijst moties en toezeggingen 
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Wethouder Schoor 

• Meldt dat de startnota arbeidsmarktbeleid in juli kan worden geagendeerd. 

Mw. Van Gijlswijk 

• Is gepikeerd omdat ze het college steeds moet herinneren aan toezegging 10 en motie 2 over 

bezuinigingen op de sociale werkvoorziening. Het college heeft een brief gestuurd naar de 

staatssecretaris en de wethouder zou de raad informeren of hiermee de motie en de toezegging 

voldoende zijn beantwoord. Spreekster wil binnen een maand een reactie. 

Wethouder Pastoor 

• Deelt mee dat er een brief aan de staatssecretaris is verzonden. Het afschrift aan de raad is 

blijven liggen maar is nu per e-mail verstuurd. De brief over de motie is ook vandaag naar de 

raad gegaan. 

Wethouder Schroor 
De toezegging van 17 juni ‘Aantrekkelijke binnenstad’ kan worden afgevoerd gelet op de brief over de 

evenementen van wethouder Dekker. 

De commissie gaat akkoord. 

 

A.4. Rondvraag 
Er zijn geen vragen. 

 

De voorzitter 

• Er zijn wel veel insprekers veel bij agendapunt B2. 

• Er zijn diverse brieven ontvangen bij dit agendapunt. Ze zijn doorgestuurd naar de 

commissieleden. 

 

Inhoudelijk deel 

B.1. Brief d.d. 14 december 2010 van de Ondernemingsraad van Stichting Weerwerk: Vragen 

over het functioneren van Stichting Weerwerk (op verzoek van de Stadspartij) 

Dhr. Alderkamp 

• Bedankt de Stadspartij die de brief van de OR Weerwerk op de agenda heeft gezet. Een van de 

vijf punten is opgelost: er is een ambtelijk secretaris gevonden. 

• De OR kan zijn werk niet doen omdat hun informatie onthouden wordt, met name het 

jaarverslag. 

• Hebben alles in der minne willen regelen, maar zijn nu gedwongen naar de bestuurskamer te 

gaan. 

 

De voorzitter 

• Zegt dat de brief van de OR in mei weer aan de orde komt. 

 

B.2. Actief in goede banen. Concept Kadernota re-integratie en participatie 2012-2015 

Nota afbouw gesubsidieerde arbeid 
Er zijn vijftien insprekers bij dit agendapunt. Zij krijgen elk twee minuten spreektijd. 

 

Dhr. Witteveen 

• Spreekt namens het Grafisch Centrum Groningen. 

• Hij schetst het belang van dit centrum. Het centrum beheert belangrijk grafisch erfgoed, geeft 

cursussen, lezingen, verzorgt projecten en tentoonstellingen. De dagelijkse gang van zaken is 

in handen van de coördinator van Weerwerk. 

• Hij stelt dat het Grafisch Centrum het niet kan stellen zonder de coördinator. 

Dhr. Lodewijk 

• Spreekt namens Veiligheidszorg Noord. 

• Hij wijst op het belang van de veiligheid van de stad. Zestig stadswachten werken daar 

driehonderd uur per dag voor de burgers van de stad. 
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• Stoppen met de stadswachten zal tot gevolg hebben dat het toezicht wegvalt, de kennis 

verdwijnt en de politie een belangrijke informatiebron mist. 

• Vraagt de gemeenteraad de maatregel te heroverwegen. 

Dhr. De Groot 

• Spreekt namens buurt- en speeltuinvereniging Helpman Oost. 

• Schetst de gang van zaken in de speeltuin. Er wordt veel gebruik van gemaakt. 

• Stelt dat het werk niet kan bestaan zonder beheerders. 

Dhr. Janse 

• Is directeur van OOG. 

• OOG kent 8 gesubsidieerde arbeidsplaatsen. Sinds 2002 zijn er 75 mensen uitgestroomd naar 

regulier werk. 

• Vindt het wrang dat de acht mensen nu moeten wijken terwijl zij hebben meegewerkt aan de 

uitstroom van de mensen met een gesubsidieerde baan. 

Dhr. Moorman 

• Is voorzitter van de Speeltuincentrale en spreekt namens veertien besturen waar beheer nodig 

is. 

• Hij maakt zich zorgen over de bezuinigingsplannen. Doet een beroep op de raad om het goed 

gekwalificeerde beheer te behouden. Hij vreest dat anders de speeltuin gesloten moet worden. 

Mw. Bosma 

• Spreekt namens Stichting Vredesinformatiecentrum VIC. 

• Geeft lessen in vrede aan kinderen. Staat voor veiligheid door bewustwording. 

• Vraagt het college om actief na te denken waar het project uit gefinancierd kan worden. 

Dhr. Rutgers 

• Is directeur van WerkPro en spreekt namens een aantal werkgevers. 

• Door de bezuinigingen moet alle gesubsidieerde arbeid gekort worden. Daardoor loopt de 

kwaliteit terug. 

• Hij roept het college op om samen met de gemeenteraad naar oplossingen te zoeken zodat 

honderden banen behouden kunnen blijven. 

• Hij biedt een brandbrief aan de raadscommissie aan. 

Mw. Van Dijk 

• Spreekt namens steungroep ME en Arbeidsongeschiktheid. 

• Vindt dat Groningen de steungroep moet behouden. De vaste donateurs kunnen de kosten niet 

opbrengen. De steungroep heeft enkele landelijke subsidies kunnen binnenhalen. 

• Door de bezuinigingen moet de enige maatschappelijke baan die er nog is, opgeheven worden. 

• Pleit ervoor om de maatschappelijke baan in stand te houden. 

Mevrouw Enzingh 

• Spreekt namens openbare basisschool De Flint. 

• Er zijn zeven ID-banen. Als die wegvallen, verdwijnen onder andere de conciërgetaken en de 

klassenassistenten. Het werk is te zwaar voor de leerkrachten om erbij te gaan doen. 

Dhr. Alderkamp 

• Spreekt namens de or van Stichting Weerwerk, die 650 mensen met een maatschappelijke 

baan vertegenwoordigt. 

• Pleit ervoor dat deze mensen hun baan mogen houden. 

Dhr. Van der Lely 

• Is voorzitter van de or van WerkPro. 

• WerkPro is verantwoordelijk voor daklozenopvang, beheer rijwielstalling, kledinginzameling. 

• Vorig jaar zijn er veel mensen uitgestroomd naar betaald werk. Ziet de medewerkers graag 

behouden. 

Mw. Schreur 

• Is voorzitter van het college van bestuur van het Openbaar Onderwijs Groningen. 

• Er zijn 98 gesubsidieerde banen die dreigen te verdwijnen. 

• Zij pleit voor behoud van deze banen: de school zelf moet ook bezuinigen en kan de mensen 

zelf niet betalen. 
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Mw. Brands 

• Is onderwijsassistent aan de Borgmanschool. Zij legt uit dat haar werk meer is dan lijmpotjes 

vullen, ze geeft drie dagen les. Zij en haar collega’s worden aan de dijk gezet alsof hetgeen zij 

presteren er niet toe doet. Hoopt op het ‘witwassen’ van hun banen en overhandigt 

achthonderd handtekeningen aan de voorzitter. 

Dhr. Teune 

• Spreekt namens de gemeenschappelijke medezeggenschapsraad van het primair onderwijs. 

• Achter het geld staan mensen. Hij wijst op hun belang. Als deze mensen worden 

weggenomen, krijgen de leraren het zwaarder. 

Dhr. Wubbels 

• Is banenpooler sinds 1993. 

• Wijst op de re-integratienota: die is goed leesbaar en krijgt zijn complimenten. 

• Betreurt het dat er gestopt wordt met gesubsidieerd werk. 

 

De voorzitter 

• Bedankt de insprekers. 

• De commissieleden kunnen nu met elkaar in discussie over het agendapunt. 

 

Dhr. Bolhuis verlaat de vergadering. 

 

Mw. Bloemhoff (PvdA) 

• De rekening van de crisis wordt neergelegd bij mensen die een steuntje in de rug nodig 

hebben. 

• De gemeente wordt door het kabinet gedwongen tot deze afbouwmaatregelen. De PvdA is 

voorstander van geleidelijke afbouw. 

• Doorstroom naar regulier werk moet het doel zijn. De gemeente moet het goede voorbeeld 

geven door eigen mensen die bij de gemeente gedetacheerd zijn, in dienst te nemen. 

• Zij vraagt of het college al in gesprek is met het UWV over de vraag of mensen aan de slag 

kunnen blijven. 

• Zij wil een maatschappelijke discussie over de waarde van deze gesubsidieerde banen voor de 

instellingen. De gemeente moet serieus nadenken over alle creatieve ideeën van de mensen in 

de stad. 

Mw. Riemersma (Stadspartij) 

• Bedankt alle insprekers voor hun gloedvolle bijdragen. 

• De bestaande praktijk van subsidiebanen legt schrijnend de bestaande tweedeling op de 

arbeidsmarkt bloot. De gemeente kiest nu voor lapmiddelen en nog slechtere 

arbeidsvoorwaarden. 

• Vindt dat de gemeente haar verantwoordelijkheid moet nemen als maatschappelijke 

ondernemer. De reserves mogen hiertoe aangesproken worden om gesubsidieerde banen 

regulier te maken. Dat geld kan worden gevonden door de torenhoge ambities in het fysieke 

veld af te bouwen: geen stenen maar mensen. 

• Mensen die drie jaar in een gesubsidieerde baan zitten of vijftig jaar of ouder zijn, moeten een 

baan krijgen. 

Dhr. Verhoef (ChristenUnie) 

• Het gaat hem aan het hart dat zo veel nuttig en waardevol werk de komende jaren wordt 

afgebroken. Met name de mensen gaan hem aan het hart. 

• Vraagt zich af of de instellingen in staat zijn om af te bouwen gezien de subsidierelatie die zij 

met de gemeente hebben. 

• Als de mensen duurzaam in dienst genomen worden, is het voorstel voor de CU bepreekbaar, 

met name voorstel 5. 

• Hij mist in dit document het maatwerk waarmee naar de instellingen wordt gekeken. De ene 

organisatie is beter in staat korting op te vangen. 
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• Roept de instellingen en de aanwezigen op om hun verhaal te doen en om met alternatieve 

oplossingen te komen. 

Mw. Grijpstra (PvdD) 

• Vindt dat de gemeente de mensen en de organisatie niet in de kou moet laat staan. 

• Is blij dat de gemeente met de instellingen praat. Ze vindt dat ook de werknemers erbij 

betrokken moeten worden. 

• Het is belangrijk om geld in te zetten op projecten die succesvol zijn. 

• Vraagt wat er op de lange duur door deze maatregelen met deze organisaties gebeurt. Vallen 

ze om, wordt de werkdruk te hoog? 

• Verzoekt het college om goed te kijken waar het geld het beste ingezet kan worden. 

Mw. Van Gijlswijk (SP) 

• Vindt dat er voor iedereen gewoon, normaal betaald werk moet zijn. Omdat dat niet het geval 

is, is gesubsidieerd werk heel belangrijk. Die belangrijke vorm van werk staat zwaar onder 

druk.  

• Zegt dat de gemeente plannen bekendgemaakt heeft om gesubsidieerde arbeid tussen nu en 

2015 af te bouwen. De SP begrijpt de noodzaak van ingrijpende maatregelen, maar die 

maatregelen moeten wel sociaal verantwoord zijn. Er moet heel zorgvuldig omgesprongen 

worden met de mensen die momenteel als blijver op een maatschappelijke baan zitten. 

• Heeft drie vragen en twee verzoeken: 

o Is het college bereid voorop te lopen in landelijke protesten en bijvoorbeeld bussen te 

organiseren naar Den Haag? 

o Is het college bereid een grote campagne te starten om mensen aan een reguliere baan 

te helpen? 

o  Is het college bereid om na 1 januari 2015 gesubsidieerde banen overeind te houden 

voor mensen die dan nog geen regulier werk hebben? 

o Komt er snel een overzicht van wat de gevolgen zijn voor Groningen als de banen 

wegvallen. Bij voorkeur voor de Voorjaarsbrief? 

o Kan er een schatting gemaakt worden van de extra uitkeringslasten die ontstaan bij 

stopzetting van de banen? 

Mw. Kuik (CDA) 

• De onzekerheid voor de mensen raakt haar en haar fractie. 

• De gemeente had al eerder kunnen zien aankomen dat er bezuinigingen aan zaten te komen. Er 

had al een reguliere baan moeten zijn voor deze mensen. Waarom is dat niet eerder gebeurd? 

Zaken liggen nu ingewikkelder. 

• Wil een transparant systeem voor de onderkant van de arbeidsmarkt. 

• De nota is een jaar later verschenen dan eerder de bedoeling was. Waar zit de winst van het 

uitstel? De kosten zijn intussen weer opgelopen. 

• De gemeente gaat zich inspannen voor zogenaamde blijvers. Gaat het hier niet om gewoon 

gemeentelijke taken? Moeten dit geen reguliere banen worden? 

• Wat gebeurt er met functies die niet omgezet kunnen worden? 

• 63 euro erbij bij de participatiebanen is geen realistische prikkel. 

Dhr. Luhoff (D66) 

• Is het er niet mee eens dat premier Rutte de schuld krijgt. Al voor dit kabinet was duidelijk dat 

dit systeem van gesubsidieerd werk niet meer betaalbaar was. In de afgelopen jaren is er een 

ingewikkeld systeem voor gesubsidieerde arbeid ontstaan. Hij vindt dat de diverse 

maatregelen vereenvoudigd moeten worden en er houdbaar re-integratiebeleid gevonden moet 

worden. 

• Hij is voorstander van samenvoegen van diverse regelingen voor de onderkant van de 

arbeidsmarkt zodat ongelijkheid wordt opgeheven. Spreker is voorstander van werken met 

behoud van uitkering en van loondispensatie. 

• Waarom is er voor de blijvers geen arbeidsmarktperspectief? 

 Mw. Postma (GroenLinks) 

• Vindt dat het college een goede poging doet om de afbouw zorgvuldig vorm te geven. 

• Vragen: 
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o Het college heeft grote verwachtingen van het UWV. Is het college al in gesprek met 

het UWV? Heeft het college al enige indicatie wat dit gaat opleveren? 

o Een deel van de organisaties kan uit de voeten met de participatiebanen. Sommigen 

niet. Hoe ligt het dan en is het college al in gesprek met werkgevers van banen? 

o Is blij dat de gemeente kiest voor vrijwillige deelname bij de banen. Vindt dat het 

vrijwillig moet blijven. 

o Ziet graag dat participatiebanen aantrekkelijker gemaakt worden. Wenst doorstroom 

daarin. 

Dhr. Van Rooij (Student & Stad) 

• Vindt dat door het gevoerde beleid er niet genoeg stimulans gegeven is voor regulier werk 

terwijl mensen wel capabel zijn. Het is pure vernietiging om nu alles weg te gooien. Stelt voor 

de banen regulier te maken. Organisaties en diensten moeten zich erover gaan buigen om 

middelen te vinden hiervoor. 

Dhr. Rutte (VVD) 

• Vindt het goed dat het college lang de tijd heeft genomen om de nota’s op te stellen. Waardeert 

deze zorgvuldige aanpak. 

• De VVD waardeert niet de inleiding van de kadernota. Het lijkt op een politiek pamflet en een 

aanklacht tegen het kabinet. Vindt hij niet sjiek en bovendien klopt de analyse niet. De 

maatregelen zouden ertoe leiden dat mensen minder kunnen meedoen, de zwaksten in de 

samenleving het hardst worden getroffen en de kloof wordt vergroot. Spreker vindt dat de 

gemeente voorbijgaat aan de eigen rol. 

• Er was de afgelopen jaren heel veel subsidiegeld en je zou verwachten dat er een enorme 

doorstroom naar regulier werk zou worden geweest. Dat is niet het geval. De gelden die 

bedoeld waren voor de doorstroom van mensen naar reguliere banen zijn gebruikt als 

structurele steun voor allerhande instellingen. Organisaties zijn gewend geraakt aan gratis 

medewerkers. De mensen zijn niets opgeschoten richting regulier werk. Het is een schandelijke 

ontwikkeling waar nu een eind aan komt. De gemeente heeft een grote verantwoordelijkheid 

naar de medewerkers en spreker had een ‘mea culpa’ van het college verwacht. 

• Het college moet zorg dragen voor een zachte landing en enig maatwerk is daarbij gewenst. 

• Spreker gaat akkoord met de afbouw, maar vindt dat dit niet mag gelden voor de oudere 

medewerkers. 

• De schaarste aan medewerkers neemt de komende jaren toe. Waarom kiest het college niet om 

loondispensatie ruim in te zetten? 

Wethouder Pastoor 

• Waardeert hetgeen de mensen op de publieke tribune hebben verteld. 

• Twee à drie jaar geleden was er 52 miljoen euro beschikbaar voor reïntegratie, nu is dat 

42 miljoen en in 2015 wordt het 13 miljoen. Het ziet ernaar uit dat er in 2011 een tekort is van 

12 miljoen euro. Rest 1 miljoen euro. We moeten met z’n allen een oplossing bedenken voor 

dit probleem. Zowel raad als instellingen en misschien ook de medewerkers. 

• In de nieuwe WWB komt er een plicht tot werken. Daar heeft het college geen zeggenschap 

over. Er wordt een heleboel door Den Haag naar de gemeente ‘over de schutting gegooid’. Zo 

is er straks geen individuele uitkering meer, maar een gezinsuitkering. Alle Wajongers zal 

gevraagd worden wat het gezinsinkomen is. 

• Uitgangspunt van de hoofdnota is: met de beperkte middelen die we hebben zo veel mogelijk 

mensen laten meedoen in de samenleving. Iedereen die kans maakt op een baan wordt een 

uitstroombaan geboden. Mensen die eronder zitten en voor wie het voorlopig niet gaat lukken, 

krijgen een uitkering. Voor de uitstroombanen gaat de wethouder samenwerken met partners in 

de stad en niet met de grote re-integratiekantoren. Participatiebanen worden samen gedaan met 

werkcorporaties. 

• Nota afbouw gesubsidieerde arbeid. Deze stad is voor een groot deel draaiende gehouden met 

gesubsidieerde arbeid. De wethouder gaat proberen om voor mensen die gesubsidieerd werk 

hebben, het werk regulier te maken. 

• De lijn met het UWV is gelegd. Het UWV is bezig om de vraag landelijk neer te leggen. 
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• De gemeente wil inderdaad alle creatieve ideeën die in de stad leven, gebruiken. Er komt een 

tijd van inspraak. 

• Het college gaat er alles aan doen om banen regulier te maken. 

• De wethouder kan nog niet zeggen wat de gevolgen zijn als er taken wegvallen doordat 

gesubsidieerde arbeid wegvalt. Ze is wel in gesprek met de organisaties. Ze zegt toe nog voor 

de Voorjaarsbrief hier antwoord op te zullen geven. 

• Er zijn onzekerheden op de landelijke beleidsterreinen. Als je als college daarop wacht, ben je 

misschien niet op tijd. Daarom is er voor sommige groepen, de blijvers, meer tijd gekocht dan 

voor anderen. 

• De wethouder zegt dat ze meegaat als er een demonstratie in Den Haag is. Over een bus laat ze 

zich nu niet uit. 

• Het bedrag van 63 euro is misschien wel te weinig. De wethouder wil het best verhogen maar 

dan moet het geld er zijn en dan moet er een besluit over genomen worden. 

• De wethouder is bezig met een andere nota waar de koppeling met het arbeidsmarktbeleid 

meer aandacht krijgt. Er worden dwarsverbanden gelegd. 

• Het is een goede suggestie om in de secundaire sfeer te kijken naar ID-banen. 

• De meeste gemeenten zitten in heel ander vaarwater dan wij. Maar de gemeente staat open om 

van anderen te leren. 

• Loondispensatie bestaat nog niet. De gemeente heeft zich ooit aangemeld voor een pilot. 

De voorzitter 

• Stelt een punt van orde. Het is al bijna 19.00 uur. Hoe kan er afgerond worden. 

Er wordt besloten dat de vragen die nu nog ‘op de lippen branden’ gesteld en beantwoord 

worden. Er worden tien minuten aan de vergadering toegevoegd. 

Wethouder Pastoor 

• De wethouder is zeker van plan campagne te gaan voeren door bij werkgevers en bedrijven 

langs te gaan om banen te zoeken. 

• Een schatting van de kosten voor uitkeringen als mensen straks in een uitkering terechtkomen 

is lastig om te geven. De wethouder denkt eind van dit jaar een schatting te kunnen geven. 

 

De voorzitter 

• Geeft gelegenheid tot een korte tweede termijn. 

Mw. Riemersma 

• Zegt dat er nauwelijks op haar vragen is ingegaan. 

Mw. Van Gijlswijk (SP) 

• Herhaalt de vraag of de gemeente vanaf 1 januari een systeem van gesubsidieerde arbeid 

overeind wil houden voor ouderen. 

Wethouder Pastoor 

• Gaat ervan uit dat gesubsidieerde arbeid straks niet meer nodig is. Ze is eropuit om het voor 

deze groep zo goed mogelijk te regelen. 

Dhr. Rutte (VVD) 

• In andere gemeenten is men al verder met afbouw van de subsidieregelingen. Is de wethouder 

bereid daarnaar te kijken? 

 Wethouder Pastoor 

• Zegt dat ze altijd wil leren van anderen. Ze zal lectuur en onderzoeken opvragen. 

Dhr. Verhoef (ChristenUnie) 

• Vraagt of de dienst SOZAWE klaar is om deze klus aan te kunnen, ook met het oog op het 

veranderproces dat daar speelt. 

Wethouder Pastoor 

• Zegt dat het college niet alleen de werkgevers de tijd gunt maar ook zichzelf. Het college heeft 

tijd gekocht door het plan gefaseerd uit te voeren. 

Mw. Bloemhoff (PvdA) 

• Vraagt of het college kan toezeggen dat de gevolgen van wegvallen van gesubsidieerde arbeid 

worden opgenomen in de nota’s zodra er meer bekend is. 
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De wethouder Pastoor 

• Zegt dit toe en geeft als voorbeeld dat dit al gebeurd is in de Omroepnota. 

De voorzitter 

• Vraagt de wethouder om eventueel terug te komen op vragen die misschien niet beantwoord 

zijn. De fracties vraagt hij zich intern te beraden of dit debat de vragen voldoende beantwoord 

heeft of dat er nog een inhaalslag gemaakt moet worden. Hij wijst ook op de 

inspraakmomenten van eind april en de vergaderring in juni. 

 

Huishoudelijk deel 

C.1. Ingekomen stukken en stukken ter kennisname 

 

De voorzitter 

• stelt voor om deze voor kennisgeving aan te nemen. Is akkoord. 

 

C.2. Vaststelling verslagen 19 januari 2011 (opnieuw) en 16 maart 2011 

• 19 januari. Er zijn geen opmerkingen. 

• 16 maart. Er zijn geen opmerkingen. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.15 uur. 
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VERSLAG VERGADERING RAADSCOMMISSIE WERK EN INKOMEN 
 

WI: 

Datum:  18 mei 2011 

Plaats:   nieuwe raadzaal 

Tijd:   20.00 - 21.00 uur 

 

Aanwezig: dhr. J.M. van Keulen (voorzitter, VVD), mw. C.E. Bloemhoff (PvdA), mw. M. Dekker 

(PvdA), dhr. J.P. Loopstra (PvdA), dhr. A. Rutte (VVD), mw. A. Postma (GroenLinks), mw. A.M.J. 

Riemersma (Stadspartij), dhr. J.P. Dijk (SP), mw. L.R. van Gijlswijk (SP), dhr. J.H. Luhoff (D66), 

dhr. B. Benjamins (D66), mw. A. Kuik (CDA), dhr. M. Verhoef (ChristenUnie), dhr. J.P.A. van Rooij 

(Student & Stad), mw. R.M. Grijpstra (Partij voor de Dieren), dhr. A.J. Bolhuis (Stadspartij) 

Namens de griffie: de heer J. Dekker (commissiegriffier) 

Wethouders: dhr. T. Schroor, mw. E. Pastoor 

Insprekers: dhr. Alderkamp (stichting Weerwerk) 

Afwezig m.k.: dhr. H.J.M. Akkermans (D66), mw. L.I. van der Vegt (GroenLinks) 

Verslag: mw. N. Bottenbley (Notuleerservice Nederland) 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Algemeen deel 

A.1. Opening en mededelingen  

De voorzitter  

• Dhr. Akkermans is verhinderd. Dhr. Van Keulen vervangt hem als voorzitter. 

• Mw. Van der Vegt is afwezig. 

• Er is een werkbezoek aan de GKB gepland op 27 mei van 16.00 uur tot 18.00 uur. Aanmelden 

kan nog tot 20 mei. Er zijn nog maar vier aanmeldingen. Maandag 23 mei wordt besloten of 

het werkbezoek doorgaat. 

• Er is een uitnodiging uitgegaan voor een werkbezoek in het kader van de jeugdwerkloosheid 

samen met mw. Pastoor. Datumvoorstel: 21 juni of 4 juli.  

• Meerdere commissieleden vinden de vrijdag geen geschikte dag voor werkbezoeken. Het 

verzoek wordt teruggelegd bij de griffie met de vraag een datum te prikken op een 

woensdag(ochtend).  

 

A.2. Vaststelling agenda  
Er zijn geen opmerkingen 

 

A.3. Langetermijnagenda en lijst moties en toezeggingen  

Mw. Dekker (PvdA ) 

• Wil voor de volgende commissievergadering de evaluatie van de Wet WIJ agenderen. 

• Vraagt aan wethouder Schroor wat de stand van zaken is rondom toezegging 6 ( Structuurvisie 

detailhandel). De wethouder heeft toegezegd met een uitwerkingsvisie op de wijkeconomie 

naar de commissie te komen. Komt er nog een reactie voor de zomer? 

Mw. Van Gijlswijk (SP) 

• Wil de lijst op een aantal punten van haar partij die afgehandeld zijn, opschonen. Het gaat om 

nummer 2, nummer 8 en motie 2 (motie is uitgevoerd).  

• Wijst erop dat de wethouder terug zou komen op de vragen over de afbouw gesubsidieerde 

arbeid die niet in de commissie konden worden beantwoord. Spreekster brengt dit even in 

herinnering; ze hoopt de antwoorden in juli bij de stukken aan te treffen. 

Dhr. Van Rooij (Student & Stad) 

• Vraagt wat de stand van zaken is van toezegging 1 (Ondernemerstrefpunt betrekken bij het 

GOA). 
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Wethouder Schroor  

• Komt terug op het punt van het betrekken van het Ondernemerstrefpunt bij het GOA. Hij is 

druk bezig om het ondernemersfront te continueren. Hij wil ook enige zekerheid naar de 

toekomst bieden aan de mensen die er werken.  

• Korte termijn: Er zijn gesprekken met diverse instellingen. Het Noorderpoort heeft 

aangeboden de twee medewerkers in dienst te willen nemen tot eind van dit jaar. De 

wethouder komt hier schriftelijk op terug.  

• Lange termijn: In juni zal de wethouder een update geven of het allemaal rond is. Dan zal hij 

ook de stand van zaken GOA en het ondernemerstrefpunt meenemen. 

Mw. Bloemhoff (PvdA) 

• Vraagt of het fonds ondernemend Groningen moet bijdragen aan het Ondernemerstrefpunt. 

Wethouder Schroor 

• Zegt dat dat juist is, maar dat het geen nieuwe gedachte is. Het college vindt het 

ondernemerstrefpunt nuttig, maar kan het niet alleen financieren. Daarom wordt er samen met 

de ondernemers en de onderwijsinstellingen bekeken hoe de continuïteit in financiering kan 

worden geregeld. 

• Ten aanzien van de structuurvisie Detailhandel is het nu nog te pril om de raad te informeren. 

In juni zal uitgelegd worden hoe het college dit wil aanpakken. 

Wethouder Pastoor 

• Naar aanleiding van de vraag over de gesubsidieerde arbeid: alles wat zou worden beantwoord 

staat op de lijst en staat op de video. Er komt een schriftelijk antwoord of ze komt er nader op 

terug.  

 

Mededelingen college 

 

Wethouder Pastoor 

• De inspraakavonden rondom de nota’s Actief in goede banen en Afbouw gesubsidieerde 

arbeid zijn geweest. Er zijn veel ideeën aangeleverd en er ligt een plan van een groot aantal 

werkgevers. Het college gaat dit bestuderen en komt hier in een later stadium op terug. 

Mw. Van Gijlswijk (SP) 

• Verwijst naar de inspraakavonden. Het college heeft toen de indruk gewekt dat van de 21 

miljoen re-integratiegelden er 12 miljoen naar sociale werkvoorzieningen gaat. Ze wil 

duidelijkheid hierover, want dit zou betekenen dat er nog minder geld over is voor andere 

vormen van gesubsidieerde arbeid. Hier is in de commissie nooit over gesproken.  

Wethouder Pastoor 

• Zegt dat ze pas meer duidelijkheid kan geven wanneer het bestuursakkoord ondertekend is. 

• Mw. Van Gijlswijk haalt bij haar vraagstelling volgens de wethouder de volgorde waarin 

getallen gepresenteerd zijn, door elkaar.  

Mw. Van Gijlswijk (SP) 

• Blijft van mening dat het college een voorschot genomen heeft op het raadsbesluit en wil dit 

punt voor de volgende vergadering agenderen. 

 

A.4. Rondvraag  
Er zijn geen vragen.  

 

Inhoudelijk deel 

B1.Vragen over het functioneren van de Stichting Weerwerk (op verzoek van de Stadspartij)  

Dhr. Alderkamp (van de or van stichting Weerwerk) is inspreker bij dit punt. 

• Hij is blij dat het college vragen beantwoord heeft. 

• Het antwoord schiet echter tekort op het kernpunt: de stichting Weerwerk is verplicht een 

jaarverslag te maken over de uitgevoerde taken. De or heeft deze gegevens nodig om zijn rol 

goed te vervullen. 
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• Ook voor de raad is het van belang dat men weet wat de stichting gedaan heeft terwijl het 

onder het politieke primaat valt. 

Mw. Van Gijlswijk (SP)  

• Leest in de brief van 9 februari dat de or de jaarstukken ontvangen heeft.  

De heer Alderkamp  

• Zegt nogmaals ze niet ontvangen te hebben. Er wordt door de stichting uit oogpunt van 

efficiency geen jaarverslag gemaakt. 

Mw. Riemersma (Stadspartij) 

• De or kan zijn rechten niet uitoefenen. De volgende drie vragen wenst zij beantwoord te zien: 

1. Ten aanzien van het jaarverslag, jaarcijfers en accountantsverslag heeft spreekster 

vernomen dat de stukken die gestuurd zijn, veel te summier zijn. 

2. Het bestuur van stichting Weerwerk wil zich niet houden aan het adviesrecht. Het 

terugbrengen van een maximale contractduur op het perspectief op werkbanen van twee 

naar één jaar wordt zomaar geponeerd. Dit is echter een beleidswijziging en dus heeft de 

or het recht van advies.  

3. Het primaat van de politiek laat de bevoegdheden van de or onaangetast.  

• Spreekster wenst antwoorden van het college en wil dat voortaan de rechten van de or van 

stichting Weerwerk gerespecteerd worden. De or stapt anders naar de Ondernemingskamer.  

• De fractie van de Stadspartij dringt erop aan om deze or te betrekken bij de besprekingen over 

de op handen zijnde ombouw van subsidiebanen naar vaste of duurzame banen. 

Dhr. Rutte (VVD) 

• Is verbaasd over deze kwestie. 

• De stichting moet een jaarverslag maken. Spreker verzoekt de wethouder om daar zorg voor te 

dragen. 

Mw. Van Gijlswijk (SP) 

• Denkt dat Weerwerk op een aantal punten wat anders had kunnen reageren. Bijvoorbeeld over 

de kwestie rondom een ambtelijk secretaris. Ze heeft de indruk dat er soms getraineerd wordt.  

• Wellicht is er een modus te vinden dat de or eerst de begroting en jaarrekening ziet voordat de 

commissie het ontvangt. 

• Vraagt hoe het zit met Thermiek BV. Het is goed om in de jaarrekening van de gemeente deze 

stichting apart te benoemen dan wel de commissie er apart over te informeren. 

Dhr. Luhoff (D66) 

• Vindt het ook vreemd dat dit onderwerp hier besproken wordt.  

• De or moet zijn werk goed kunnen doen en de benodigde stukken moeten daarom aangeleverd 

worden. Het lijkt spreker niet zo moeilijk voor Weerwerk om hieraan te voldoen. 

Mw. Postma (GroenLinks) 

• Vraagt dat de WOR en de statuten van stichting Weerwerk gerespecteerd worden. 

• Roept beide partijen op om met respect met elkaar om te gaan. 

Mw. Grijpstra (Partij voor de Dieren) 

• Sluit zich aan bij de woorden van mw. Postma 

• Vindt dat er voor volgend jaar door beide partijen afspraken gemaakt moeten worden zodat dit 

punt niet weer op de agenda komt.  

• De or moet zijn werk kunnen doen. 

Mw. Kuik ( CDA) 

• Sluit zich ook aan bij de eerdere opmerkingen: de benodigde informatie dient verstrekt te 

worden. 

Dhr. Loopstra (PvdA) 

• Concludeert dat de discussie al minimaal driekwart jaar duurt.  

• De dienst Weerwerk handelt niet adequaat om de problemen op te lossen. 

• De stichting heeft wel een andere positie doordat het politieke bestuur verantwoordelijk is 

voor het beleid, maar het college heeft gekozen voor deze constructie. 

• De wethouder moet haar best doen om te komen tot een dusdanige sfeer tussen or en het 

bestuur van Weerwerk dat deze discussie niet meer nodig is. 
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Dhr. Verhoef (ChristenUnie) 

• Vindt dat deze kwestie hier niet moet liggen.  

• Het bestuur moet de verslagen opstellen en aan de or aanleveren. 

Dhr. Van Rooij (Student & Stad) 

• Als je een stichting een deel van het werk van de gemeente laat verrichten, kies je voor een 

andere juridische constructie.  

• De or van Weerwerk moet zijn werk kunnen doen. 

Wethouder Pastoor 

• Is het ermee eens dat de or zijn werk naar behoren moet kunnen doen.  

• Ze gaat haar best doen om ervoor te zorgen dat er niet meer op deze wijze over deze zaken 

gecommuniceerd wordt. 

• De or van Weerwerk heeft als formeel aanspreekpunt het bestuur van de stichting Weerwerk. 

Je hebt dan te maken met het bestuur van SoZaWe. De beleidsbepaling is voorbehouden aan 

de politiek en de uitvoering is belegd bij de SoZaWe. De informatie die het bestuur aan de or 

moet verschaffen is de jaarrekening, verslagen accountantscontrole, aantallen gedetacheerden, 

contract Arbodienst en de programmarekening aan de raad. Het jaarverslag zit verdisconteerd 

in de programmarekening. Als de commissie de stichtingen Thermiek en Weerwerk apart 

benoemd wil hebben, zal de wethouder dit uitzoeken. 

• Er is een ambtelijk secretaris aan de or ter beschikking gesteld. 

• Ten aanzien van de link met de nieuwe ontwikkelingen re-integratie: wat de 

informatievoorziening naar de or betreft, is er conform de rechten van een or gehandeld. 

• De wethouder zal de zaak verder uitzoeken en een brief sturen over de mogelijkheden. 

Dhr. Loopstra (PvdA) 

• Vindt het jammer dat de wethouder zich verdedigt. Hij had liever een handreiking gezien 

richting or. 

• Het moet mogelijk zijn om de or-taken weer op te pakken van beide kanten. 

Wethouder Pastoor 

• Zegt dat zij haar best doet. 

Dhr. Luhoff (D66) 

• Het woord subsidiariteit is nog niet gevallen.  

• Hij heeft de indruk dat bij het college het idee leeft dat het jaarverslag moet gaan over het re-

integratiebeleid dat wordt uitgevoerd door stichting Weerwerk, maar het gaat om de 

beslissingen die het bestuur neemt. 

• Het bestuur neemt niet zoveel beslissingen. Het moet niet zo moeilijk zijn voor het bestuur om 

op een A4’tje kunnen weer te geven wat het doet. 

 

Er is geen behoefte aan een tweede termijn. 

 

 

B2 Investeringskrediet uitbreiding glasvezelnet Gronet naar Haren 

 

Mw. Van Gijlswijk (SP) 

• Vraagt of het college de raad kan informeren over de stand van zaken rondom stichting 

Draadloos Groningen. Daar zit geld van de gemeente in. De stichting heeft de doelstelling niet 

kunnen waarmaken en spreekster is benieuwd of het geld nu vrijvalt. 

Mw. Dekker (PvdA) 

• Is voorstander van samenwerking tussen Groningen en Haren als het wederzijds voordelen 

oplevert. 

• Spreekster wil weten wanneer het college de formele bevestiging van het UMCG verwacht. 

• Spreekster wil weten hoe de exploitatielasten worden gedekt als de bevestiging niet komt. 

Dhr. Benjamins (D66) 

• Is voorstander van de toepassing van glasvezel. 

• Vraagt of de schriftelijke bevestiging een derde betreft of dat die tot 36.000 euro gaat. 
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Mw. Grijpstra (Partij voor de Dieren) 

• Steunt het voorstel voor het glasvezelnet. 

• Ze roept op om bij het aanleggen van de glasvezelkabels zorgvuldig met de natuur om te gaan. 

Wethouder Schroor 

• Vindt dat het hier gaat om een mooie ontwikkeling. Het gaat om snel dataverkeer.  

• Haren heeft al een besluit genomen. Het besluit van het UMCG wordt voor de zomer 

verwacht. De wethouder verwacht geen negatief besluit, maar er is nog geen schriftelijke 

bevestiging. 

• Er zal zorgvuldig worden omgegaan bij het opentrekken van de straat als de kabels worden 

aangelegd. 

• Draadloos Groningen hoort tot de portefeuille van de burgemeester Rehwinkel. De wethouder 

zal door middel van een briefje de raad informeren. 

 

 

Huishoudelijk deel 

C.1. Ingekomen stukken en stukken ter kennisname  

 

Voorzitter 

• Stuk 11 is geagendeerd voor de volgende commissievergadering. 

Mw. Riemersma (Stadspartij) 

• Wil stuk 4 onder de ‘overige stukken’ agenderen voor de volgende vergadering. Het gaat over 

het werkgeversplan voor de ombouw van subsidiebanen naar duurzame banen.  

Mw. Bloemhoff (PvdA) 

• Stelt voor dit liever in juli te doen omdat het dan over het participatiebudget gaat en daar moet 

dit punt volgens haar bij betrokken worden. 

Mw. Van Gijlswijk (SP) 

• Kiest ook voor juli en hoopt dat er dan een reactie van het college bij zit.  

De heer Rutte (VVD) 

• Is het eens met mw. Van Gijlswijk. Ook hij wil het stuk in samenhang bespreken met andere 

zaken en hij vindt het ook juist dat er een gefundeerde reactie van het college bij zit. 

Mw., Riemersma (Stadspartij) 

• Vindt dat het wel lang gaat duren, maar legt zich onder bezwaar bij de meerderheid neer. 

 

 

C.2. Vaststelling verslagen 13 april 2011  

 

Mw. Van Gijlswijk (SP) 

• Zegt dat zij bij het punt over de vermindering van het participatiebudget iets meer gezegd 

heeft dan er in het verslag staat. Zij wil daarom een korte tekst (drie regels) aan het verslag 

laten toevoegen. 

Mw. Riemersma (Stadspartij) 

• Vond het verslag ook te summier. 

De voorzitter 

• Vindt dat het verslag beantwoordt aan de afspraken van het presidium. 

De heer Rutte (VVD)  

• Zegt dat hij juist tevreden is over het verslag. 

De voorzitter 

• Mw. Van Gijlswijk en mw. Riemersma mailen een korte aanvulling op het verslag naar de 

griffie. 

• Het verslag van 13 april wordt nogmaals geagendeerd voor de volgende vergadering. 

 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.05 uur. 


